
 

 

Skolebestyrelsesmøde 

Referat: Tirsdag den 11. oktober 2022  

Klokken 19-21  
Afbud: Flemming, Rasmine 

Mødeleder: Anja 

 

1. Godkendelse af referat 

godkendt 

2. Godkendelse af dagsorden 

godkendt 

3. Fastsættelse af mødetider/skolebestyrelsesmøder 

Beslutningen er at de fremtidige skolebestyrelsesmøder afholdes den første tirsdag i 
måneden fra klokken 17 – 19.  

4. Årshjul – ST og AJ har udsendt forslag til årshjul ift. indhold på årets bestyrelsesmøder. 
Udkastet godkendes men kan tilpasses hvis/når andre emner måtte kalde på det. 
 

5. Velfærdens Fundament – valg af skolebestyrelsesrepræsentant 

Der er tre puljer der er alle skal bruges relateret til skolen: 

en pulje hvor lokalområdet kan være med til at beslutte hvad de ca 3 millioner i den del 
skal bruges til 

Modernisering – skolen har råderet over denne del – ca. 9 millioner 

Renovering – By og kultur bestemmer hvad denne pulje skal 

Bestyrelsen skal stille med en repræsentant til det partnerskab som skal dannes.  

Søren T. er repræsentant – Jens er suppleant. 

 



 

 

6. Tilbagemeldinger – forældremøder 
Toiletter – cykelparkering – bade/bade sammen efter idræt – idrætsfaciliteter hvordan 
de bruges piger/dreng sammen eller hver for sig– trafik – ønske om bod – udgang i 
frikvarteret fordel/ulemper. 
 
Bad efter idræt – der inviteres en idrætslærer med til et skolebestyrelsesmøde ift at 
kvalificere drøftelsen – også fokus på at inddrage elevrådet. Sex og samfund kan måske 
bruges til at holde et oplæg og nuancere debatten. Evt. inddrage forældrerådene for 
klasserne – måske et åbent arrangement.  

 
7. Renoveringsplan: De overordnede planer i forhold til nedtagning af pavilloner bliver 

gennemgået. 
 
 

8. Rundvisning/AJ 

9. Meddelelser 

• Elevråd – de har fokus på ordensreglerne. 

• Skolen herunder:  

▪ Indskrivning/Forårs-SFO: Der har været informationsmøde her til aften. 
Indbydelse samt informationsfolder om ForårsSFO udsendt via e-boks. Der 
er ca 90 mulige distriktselever.  

▪ Personaleomsætning: En pædagog og to pædagogiske assistenter ansat pr 
1.10.  

▪ 1 pæd. medhj. Går på efterløn med udgangen af okt. 

▪ elever indskrivning/udskrivning. Aktuelt elevtal =771. Indskrivning pr 1.8 til 
dd. ud over 0. årg – 16 elever. Udmeldte elever 28 – heraf 9 til sportsklasse, 
læseklasse og efterskole  

▪ MinUddannelse: det er ikke længere lovpligtigt at der skal bruges 
læringsplatform. MinUddannelse skal i udbud – men der er besluttet fra 
Odense Kommune at det bortfalder pr 1.marts hvor kontrakten udløber. 
Udfordringen er at alle lærernes forløb mm ligger der. Det betyder at der 
skal bruges rigtigt mange ressourcer på at hente alle forløb ned for at 
bevare dem til videre brug. Det er endnu uafklaret hvilken platform lærerne 
fremadrettet kan benytte til samarbejde mm. Datatilsynets afgørelse ift 
Helsingør kommune og google produkter spiller ind på at der endnu ikke er 
nogen afgørelse.  

  



 

 

• SFO: PT 279 børn i Sfo og 69 i SFO2 

• Formanden: Henvendelse fra forælder ift. at der holder biler i tomgang ud for 
Hyttefadet på Kristiandals Alle. Vi prøver at observere lidt på omfanget.  

10. Hvad skal der informeres om? 

11. Punkter til næste møde – Arkitekten på byggeriet deltager – så hele mødet kommer til at 
dreje sig om det. 

12. Evt. 
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